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Doplňující informace – odpovědi na dotazy č. 4 – 15
k zadávacímu řízení na veřejnou zakázku

Obec Fryčovice – poskytnutí investičního úvěru na spolufinancování projektu 
Povodí Ondřejnice – odkanalizování obcí Fryčovice a Hukvaldy

Dotaz č. 4:
Prosím o upřesnění hodnotícího kritéria zakázky, definovaného v bodě 8 zadávací 
dokumentace, a jasného zdůraznění, že hodnotícím kritériem je nejnižší nabídková 
cena jako celek, tedy součet všech úrokových a neúrokových nákladů, které se 
nebudou svou výší lišit od sazebníkových či obvyklých cen.

Odpověď na dotaz č. 4:
Hodnotící kriterium zakázky obsahuje veškerou odměnu dodavatele za poskytnutí 
úvěru. Jedinou výjimkou může být poplatek za vedení účtu pro právnické osoby, 
který nesmí být jiný než obsahuje zveřejněný sazebník pro obdobné klienty (viz bod 
7.1.1, 7.1.3 a 7.1.6 Zadávací dokumentace). 

Dotaz / požadavek č. 5:
Prosím o vyplnění tabulky cash-flow projektů.

Odpověď na dotaz č. 5:
Rozpis nákladů projektu na způsobilé výdaje a nezpůsobilé náklady jsme již zasílali 
v rámci odpovědi na dotaz č. 2. Odhad výše ceny stočného je 27,44 Kč/m3. Stočné 
se začne vybírat v momentě uvedení celé kanalizace do provozu, tj. cca počátkem 
roku 2015. 

Dotaz č. 6:
Dle Rozhodnutí SFŽP z 12/1210 jsou náklady akce 454,9 mil. Kč, v podkladech 
uvádíte náklady 276.135.000,- Kč – došlo k takovému snížení?

Odpověď na dotaz č. 6:
Ano, došlo k takovému snížení, zejména z důvodu vysoutěžené nižší ceny stavby 
než byla předpokládaná cena. 

Dotaz č. 7:
Celková délka nové kanalizace bude 34,3 km a nový řad bude napojen na stávající 
ČOV v Brušperku?

Odpověď na dotaz č. 7:
Celková délka stavby bude 34 339,1 m včetně přípojek do domácností o délce 
3 255 m. Stoková síť bude napojena na kmenový sběrač, který zajistí transport 
látek na provozovanou čističku odpadních vod v městě Brušperk.

Dotaz č. 8:
Prosím o sdělení parametrů splácení půjčky SFŽP (18.371.000,- Kč) – výše roční 
splátky, termín splatnosti.
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Odpověď na dotaz č. 8:
Předpokládané splácení půjčky SFŽP začne v lednu 2015 s délkou splácení 10 let. 
Měsíční splátka bude činit 153 tis. Kč (tj. roční splátka činí 1 836 tis. Kč).

Dotaz č. 9:
Jaký je podíl obcí na nákladech (tedy příjmech a výdajích) projektu? 50 na 50? 
Případně 49% Fryčovice a 51% Hukvaldy? (Vycházím z rozdělení vlastních zdrojů 
742 tis. Kč). Případně jiný?

Odpověď na dotaz č. 9:
Podíl obcí na nákladech je:
Obec Fryčovice – 56%
Obec Hukvaldy – 44%

Dotaz č. 10:
Svazek je měsíční nebo kvartální plátce DPH?

Odpověď na dotaz č. 10:
Sdružení měst a obcí povodí Ondřejnice není plátce DPH. 

Dotaz č. 11:
Prosím o upřesnění bodu 6.7. zadávací dokumentace a stanovení konkrétního dne, 
ke kterému máme stanovit hodnotu 1M PRIBOR (navrhuji např. k 15.10.2012).

Odpověď na dotaz č. 11:
Stanovení data 1M PRIBOR není pro stanovení odchylky relevantní, protože se 
hodnotí pouze odchylka a výše uvedená sazba se mění každý měsíc. Nic nebrání 
tomu, abyste si pro vnitřní kalkulaci stanovili den 15.10.2012.

Dotaz č. 12:
V roce 2009 měly obě obce vyšší nedaňové příjmy díky mimořádnému příjmu na 
odpady a ekologii – Fryčovice cca 4,23 mil. Kč a Hukvaldy cca 1,21 mil. Kč. Jednalo 
se o nějaký příjem v souvislosti s přípravou akce kanalizace, anebo o jiný vliv?

Odpověď na dotaz č. 12:
Obec Hukvaldy – příjmy v roce 2009 se týkaly jen tohoto roku a nesouvisí 
s kanalizací.
Obec Fryčovice – Obec obdržela v roce 2009 od Ředitelství silnic a dálnic 
4.227.311,- Kč na náhradní výsadbu v souvislosti s kácením dřevin při výstavbě 
dálnice.

Dotaz č. 13:
Prosím o sdělení parametrů úvěru, který obec splácí – výše roční splátky, termín 
splatnosti úvěru.

Odpověď na dotaz č. 13:
Obec Fryčovice splácí půjčku ze Státního fondu rozvoje bydlení, k dnešnímu dni činí 
nesplacená částka 89.542,95 Kč. 
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Termíny splátek a částky jsou:
31.12.2012 22.143,43 Kč
31.3.2013 22.309,50 Kč
30.6.2013 22.476,82 Kč
30.9.2013 22.613,20 Kč.

Dotaz č. 14:
Plánuje obec v dalších letech nějaké příjmy z prodeje dlouhodobého majetku?

Odpověď na dotaz č. 14:
Obec Fryčovice neplánuje příjmy z prodeje dlouhodobého majetku.

Dotaz č. 15:
V roce 2012 obec očekává investiční dotace v celkové výši 10,4 mil. Kč (Především 
od ÚRR z ROP). Pravděpodobně se jedná především o dotaci na projekt 
rekonstrukce MŠ, je to tak?

Odpověď na dotaz č. 15:
Obec v roce 2012 očekává investiční dotaci na revitalizaci zahrady MŠ Fryčovice od
Státního zemědělského intervenčního fondu a na projekt Blíž přírodě blíž světu –
nástavba a stavební úpravy MŠ Fryčovice od Regionální rady regionu soudržnosti 
Moravskoslezsko.

V Praze dne 17.10.2012

VALUE ADDED, a.s.
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